

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

COM.TD/W/112/Add.15  
15 January 1970

Limited Distribution

Committee on Trade and Development

Original: Spanish/  
espagnol

DEVELOPMENTS RELEVANT TO THE OPERATION OF PART IV

Note by the Secretariat

Addendum

The following communication has been received from the delegation of Uruguay in connexion with the United Kingdom notification circulated in COM.TD/W/112/Add.4.

The Uruguayan delegation has the honour to refer to the note by the secretariat circulated in document COM.TD/W/112/Add.4 and wishes to make a formal reservation with respect to the notification sent by the United Kingdom concerning the action taken on tariff heading 02.01, as being a positive measure adopted in pursuance of Part IV of the General Agreement. The reduction of the duty on boned or boneless meat has been, and is, completely neutralized by the import prohibition applied by the United Kingdom (on a discriminatory basis) to meat on the bone coming exclusively from a specific group of developing countries.

Comité du commerce et du développement

FAITS CONCERNANT LA MISE EN OEUVRE DE LA PARTIE IV

Note du secrétariat

Addendum

Le secrétariat a reçu de la délégation de l'Uruguay la communication suivante au sujet de la notification du Royaume-Uni diffusée sous la cote COM.TD/W/112/Add.4.

La délégation de l'Uruguay a l'honneur de se référer à la note du secrétariat diffusée sous la cote COM.TD/W/112/Add.4 et désire faire une réserve formelle quant à la notification envoyée par le Royaume-Uni au sujet de la mesure concernant la position tarifaire 02.01, qui constituerait une mesure positive adoptée en exécution de la Partie IV de l'accord général. En effet, la réduction opérée pour la viande désossée ou sans os a été et est complètement neutralisée par la prohibition que le Royaume-Uni applique (sur une base discriminatoire) aux importations de viande en carcasse provenant exclusivement d'un groupe précis de pays en voie de développement.